
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 اوس طارق عبود حرٌز الجصانً.

 2018/ 1/1ولغاٌة  1/1/2015ئناف واسط للفترة  تمحامً لدى محكمة اس

 كلٌة الكوت الجامعة/ قسم القانون فً  م2020/ 2/2التعٌٌن والمباشرة بتارٌخ 

 تدرٌسً فً قسم القانون حتى الان.

 2014_2013حاصل على شهادة البكالورٌوس فً القانون من جامعة واسط للعام 

  2019  جامعة الاسكندرٌة سنة –حاصل على شهادة الماجستر فً القانون الخاص من كلٌة الحقوق 

 24/2/2020حاصل على لقب مدرس مساعد بتارٌخ 

 لغاٌة الان.و  لاسلامٌة فً لبنان طالب دكتوراه فً القانون الخاص  فً الجامعة ا

 حاصل على شهادة اللغة العربٌة  والانجلٌزٌة من جامعة واسط

 حاصل على شهادة طرائق التدرٌس من جامعة واسط

 حاصل على شهادة صلاحٌة تدرٌس من جامعة واسط

 وتقدٌرب شكر كت 10حاصل على 

 لدورات العلمٌة من مختلف الجامعاتحاصل على شهادات مشاركة فً العدٌد من الورش وا

 كلٌة الكوت الجامعة -المشاركة فً العدٌد من اللجان العلمٌة فً ولجان مناقشة بحوث الطلبة فً قسم القانون

 البٌع.الضمانات المقدمة الى المشتري فً عقد 

لٌٌة لتعوٌض المخاطر الطبٌة  الوسائل التكم
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Aws tareq abood al jassani 

Lawyer at Wasit Appeal Court for the period from 1/1/2015 to 1/1/2018 

 Appointment and commencement on 2/2/2020 AD, Al -Kut University 
Col lege/Department of Law 

 Teaching in the law department so far. 

He holds a Bachelor's degree in Law from Wasit University for the year 2013-2014 

 He holds a  master's degree in private law from the Faculty of Law - Alexandria University 
in 2019 

 Obta ined the ti tle of assistant teacher on 24/2/2020 

 PhD student in private law at the Islamic University of Lebanon until now. 

He holds a certificate in Arabic and English from Wasit University 

 He holds a  Certificate in Teaching Methods from Wasit University 

 He holds a  teaching qualification certificate from Wasit University 

 Received 10 letters of thanks and appreciation 

 He holds certificates of participation in many workshops and scientific courses from 
various universities 

Guarantees provided to the buyer in the sales contract. 
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